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Summary : The Algerian revolution city of poetry and the poet owes it, has opened
worlds of creativity that he had dreamed, were all issues present in Algerian revolutionary
poem, and Arabic nation a shining bright manifestation, and its place in their content, and her
poets may sing with their hopes, and cried her pain, and carried their concerns over their
shoulders, they perpetuated her on notice. Not only did they confine oneself on narrow
national identified by the identity card, but open to major Arabic Ummah. Perhaps this study
illuminate an important aspect of the openness of the Algerian revolutionary poem revolution
and identity issues through cash office approach life.

Key words: revolution, Arabic nation, identity, revolutionary poetry

Résumé: La ville de la révolution algérienne de la poésie et le poéte lui doit, a ouvert des
mondes de la créativité qu'il avait révé, étaient tous les problemes présents dans le poéme
révolutionnaire algérien et la nation arabe une manifestation lumineuse brillante et sa place
dans leur contenu et ses poetes peuvent chanter avec leurs espoirs et criérent sa douleur et
leurs préoccupations sur leurs épaules, ils perpétuent son préavis. Non seulement ils se
confiner sur étroit national identifié par la carte d'identité, mais ouvert aux grands arabe
Oumma. Peut-étre cette étude éclairent un aspect important de la transparence des questions
poeme révolutionnaire algérien révolution et de l'identité par le biais de trésorerie Bureau
aborder la vie.

Mots clés : révolution, identité, nation arabe, poésie révolutionnaire
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